

Date: 11 March 2026		التاريخ : 11 مارس 2026	
M/s Boursa Kuwait		السادة الأفاضل / شركة بورصة الكويت	
<b>Subject: Disclosure Regarding Lawsuits and Judgments</b>		<b>المحترمين</b>	
With reference to the above subject, Agility Public Warehousing Company would like to disclose a material information item in accordance with the form below.		تحية طيبة وبعد ،،،	
<b>الموضوع: افصاح بشأن الدعاوى والأحكام</b>		<b>الموضوع: افصاح بشأن الدعاوى والأحكام</b>	
بالإشارة الى الموضوع اعلاه، تود شركة أجيليتي للمخازن العمومية أن تفصح عن معلومة جوهرية حسب النموذج أدناه:		بالإشارة الى الموضوع اعلاه، تود شركة أجيليتي للمخازن العمومية أن تفصح عن معلومة جوهرية حسب النموذج أدناه:	
Date	10/03/2026	2026/3/10	التاريخ
Listed Company Name	Agility Public Warehousing Company K.S.C.P. ("Makhazen")	شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع ("مخازن")	اسم الشركة المدرجة
Case Number	622 for 2024 Commercial/Civil/Government 23	القضية رقم 622 لسنة 2024 تجاري مدني كلي حكومة/23	رقم القضية
Subject of the Case	Case seeking confirmation of the continuation of the contractual relationship under Contract No. 211 for the Sulaibiya Expansion Site for an area of 150,000 sqm.	دعوى ثبوت استمرار العلاقة التعاقدية عن العقد رقم 211 توسعة الصليبية مساحة 150,000م <sup>2</sup>	موضوع القضية
Judgement Date	10/3/2026	2026/3/10	تاريخ الحكم
Court that issued the Judgement	Court of First Instance	المحكمة الكلية	المحكمة التي أصدرت الحكم
Parties to the Case	Agility Public Warehousing Company against the Director General of the Public Authority for Industry (PAI), in his official capacity, the Minister of Commerce and Industry and Chairman of the Board of PAI in his official capacity and undersecretary of the Ministry of Commerce and Industry, in his official capacity.	شركة أجيليتي للمخازن العمومية ضد كل من مدير عام الهيئة العامة للصناعة بصفته، وزير التجارة والصناعة ورئيس مجلس إدارة الهيئة العامة للصناعة بصفته، وكيل وزارة التجارة والصناعة بصفته	أطراف الدعوى
Judgement in Favor of	Director General of the Public Authority for Industry and others	مدير عام الهيئة العامة للصناعة بصفته وآخرين	الحكم لصالح
Summary of the Judgement	Judgment issued rejecting the original claim and confirming the termination of the lease contract in the counterclaim.	حكم برفض الدعوى الأصلية وإثبات انتهاء عقد التخصيص في الدعوى الفرعية	منطوق الحكم أول درجة
Judgement Outcome – First instance	Not applicable	لا يطبق	منطوق حكم الاستئناف

Judgment Outcome – Appeal	Not applicable	لا يطبق	منطوق حكم التمييز
Impact of the Judgement on the Company	The ruling is from the Court of First Instance and will be appealed by the company; therefore, there is no financial impact at the present time	الحكم صادر من محكمة أول درجة وسيتم الطعن عليه بالاستئناف وليس له أثر على الشركة في الوقت الحالي.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم
Best Regards,  Investor Relations Department		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير؛  ادارة علاقات المستثمرين	

